
Motioner inklusive styrelsen respons 
 

Motion 1 
Hej! 
 
Har tre olika förslag på förbättringar: 
 

1. Byta ut belysningen i trapphusen. Är väldigt dålig belysning just nu vilket gör att det 
är svårt att se på kvällar. 

2. Byta så att belysningen i trapphusen är rörelsestyrda (knapparna som finns nu är 
väldigt tröga och hade underlättat om det är rörelsestyrt när man har händerna 
fulla). 

3. Måla om trapphusen till en enhetlig ljus färg, ex ljusbeige, ljusgrå eller vit. 

Förslagsvis är det om det går att byta belysningen när elen i trapphusen ska bytas. 
 
Styrelsens respons: 
Styrelsen föreslår att avslå samtliga förslag då dessa förslag redan är i pågående processer. 
Punkt 1 och 2 är med i styrelsen och Nabos offertförfråganunderlag till el-entreprenörer. 
Punkt 3 har styrelsen bett om offert från Entredo:s (dom som gjorde portarna) systerbolag 
angående ommålning av trapphusen. I förfrågan har vi bett om en enhetlig kulör som 
harmonierar med portarna och huset.  
 
 
 
 

Motion 2 
Hej, Styrelsen! 
Jag bor på baksidan av huset (Björnsonsgatan 299) och har tänkt på att vi inte har någon 
gatuskylt ute vid vägen som påvisar att våra adresser finns. Jag själv har haft stora problem 
med t.ex. hemleveranser och liknande. Det är sällan någon som hittar hit. 
Önskar och hoppas att det går att ordna en skylt för oss på längan! 
 
Styrelsens respons: 
Styrelsen kommer att arbeta vidare med denna förfrågan men förslår avslag på denna 
motion av den anledning att vi just kommer gå vidare med förslaget i någon form oberoende 
av stämmans röstutfall. Styrelsen kommer att börja med att gå vidare med att sätta upp 
gatuskyltar på fastighetens fasad. Däremot verkar det vara något omständligare regelverk 
och process för gatuskylt vid väg – men att vi även undersöker att genomföra detta.  
       
 

 


